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Tomasz Kulinicz 
Przewodniczący Zarządu  
Powiatu w Goleniowie  

 

Wnioski i interpelacje zgłoszone 
 na posiedzeniu XIX sesji 

 Rady Powiatu w Goleniowie 
 w dniu 30 marca 2017 r.   

 

BR.0003.14.2017.AO                                                            Goleniów, dnia 4 kwietnia 2017 r.  

 

1. Radny Jerzy Jabłoński wniósł o przedstawienie wysokości wynagrodzeń 
członków Rady Nadzorczej SCM w Goleniowie Sp. z o.o.  

2. Radny Czesław Siwek wniósł o wyjaśnienie zapisu pkt. 11 ze str. 9 
sprawozdania z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie w 
okresie od 27.01.2017 r. do 16.03.2017 r.   

3. Radny Krzysztof Wasiluk za pośrednictwem Starosty wniósł do Marszałka 
Województwa Zachodniopomorskiego o naprawę nawierzchni drogi 
wojewódzkiej na odcinku Przemocze-Rożnowo, który jest w bardzo złym stanie 
technicznym. Radny dodał, że po raz trzeci składa taki wniosek i ma nadzieję, że 
w bieżącym  roku Urząd Marszałkowski te sprawę załatwi.  

4. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o poinformowanie na jakim etapie znajduje się 
wykonanie dokumentacji technicznej na naprawę drogi powiatowej na odcinku 
Stepnica – Czarnocin i kiedy remont tego odcinka drogi zostanie zrealizowany.  

5. Radny Krzysztof Wasiluk kolejny raz wniósł o oznakowanie w znaki poziome 
drogi powiatowej 0710Z na odcinku Goleniów-Przemocze, która łączy ze sobą 
powiat goleniowski z powiatem stargardzkim. Radny poprosił o rzetelne 
podejście do tej sprawy z uwagi na duże oczekiwanie w tej sprawie 
mieszkańców miejscowości leżących przy tym odcinku drogi. 

6. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o poszerzenie jezdni od mostu na rz. Gowienica 
tj. oczyszczenie pobocza i naprawę jej nawierzchni, która jest zniszczona po 
zimie, a będzie wykorzystywana w okresie letnim jako droga alternatywna nad 
morze.     

7. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o szybkie wycięcie drzewa rosnącego przy 
drodze powiatowej w miejscowości Widzeńsko na wysokości świetlicy. 

8. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o naprawę nawierzchni drogi powiatowej na 
odcinku Widzeńsko–Zielonczyn.     

9. Radny Bogusław Grodź w imieniu radnej Gminy Osina wniósł o naprawę  
nawierzchni i uzupełnienie ubytków drogi powiatowej na odcinku Krzywice-
Osina i Krzywice-Przypólsko.   

10. Radny Bogusław Grodź wniósł zapytanie czy na okres realizacji inwestycji 
polegającej na budowie drogi ekspresowej S3 na odcinku Goleniów-Nowogard 
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Zarząd Powiatu zawarł porozumienie z Budimexem w zakresie użytkowania 
dróg będących w zarządzie powiatu, czy też takie ograniczenia nie są potrzebne. 
Jeżeli takie porozumienie zostało zawarte to, które drogi powiatowe będą 
wykorzystywane przez Budimex jako drogi wyjazdowe związane z inwestycją  
i czy porozumienie zabezpiecza interes powiatu i czy gwarantuje naprawę 
ewentualnych zniszczeń dróg powiatowych. Radny dodał, że tylko na terenie 
Gminy Osina jest 5 zjazdów na drogi powiatowe.    

11. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o usunięcie ubytków na drodze 
powiatowej w miejscowości Mosty w kierunku jednostki wojskowej, gdzie na 
całym odcinku nie ma chociażby 20 m drogi uszkodzonej.  

12. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o naprawę nawierzchni drogi 
powiatowej w miejscowości Mosty na odcinku od krzyżówki w kierunku 
Danowa (bardzo zły stan drogi przy przedszkolu) i na odcinku Mosty –Burowo.     

13. Radna Teresa Chodyko wniosła o uzupełnienie ubytków na drodze powiatowej 
przebiegającej przez Białuń, gdzie ruch samochodowy z Miękowa przeniósł się 
na tę drogę z uwagi na remont wiaduktu na drodze Goleniów- Miękowo.  

14. Radna Teresa Chodyko wniosła o oczyszczenie rowu przy drodze powitowej na 
wyjeździe z Żółwiej Błoci w kierunku Niewiadowa.  

15. Radna Teresa Chodyko wniosła zapytanie kiedy mieszkańcy powiatu 
goleniowskiego będą mogli korzystać z tomografu komputerowego na NFZ, 
którym dysponuje SCM w Goleniowie Sp. z o.o.  

16. Radna Danuta Faryniarz wniosła zapytanie kiedy zostanie uprzątnięte tzw. 
pobojowisko po budowie drogi i ścieżki rowerowej na ul. Nowogardzkiej za 
przejazdem kolejowym po prawej stronie, gdzie od dawna leżą zwały ziemi, 
elementów budowlanych , szlaki i korzeni. Jest to przerażający widok dla osób 
przechodzących i przejeżdżających tym odcinkiem ścieżki i najwyższy czas, 
żeby firma wykonująca tę inwestycje drogową została zobligowana do 
usunięcia tego wszystkiego co tam pozostało po budowie drogi i ścieżki. 

17. Radna Danuta Faryniarz zabrała głos, zwracając się do Przewodniczącego Rady, 
powiedziała, że po raz kolejny zwraca uwagę na nierzetelne wywiązywanie się  
z obowiązków przez panią sekretarz powiatu. Na sesji, która odbyła się 9 lutego, 
radna zwróciła uwagę na nieprawidłowości dotyczące Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa i uchwały 372/109/16 w sprawie jego uchwalenia, 
podjętej przez Zarząd 30 grudnia 2016 roku, tj. po roku i 9 miesiącach od 
wydania przez wojewodę i NIK zaleceń pokontrolnych. Przy okazji radna 
ponownie nadmieniła, że uchwalenie regulaminu miało miejsce w ostatnim 
dniu mijającego roku i w ostatnim dniu, w którym było zobligowane wykonać 
zalecenia pokontrolne. 
Zwróciła uwagę na błędną podstawę prawną (dwukrotnie - w dwóch uchwałach 
podjętych przez Zarząd Powiatu), brak uzasadnienia do przedmiotowej 
uchwały, błędy w regulaminie, np. pominięcie paragrafu 16.  
W wyjaśnieniu - pani sekretarz podtrzymała, że podstawa prawna jest 
właściwa. W związku z tą odpowiedzią radna poinformowała, że pani sekretarz 
nie zadała sobie trudu zweryfikowania regulacji prawnych, trwa w błędzie i 
wprowadza radną i innych radnych w błąd. Powiedziała, że należy przyjąć do 
wiadomości, że zgodnie z uchwaloną przez Sejm RP ustawą z dnia 24 kwietnia 
2015 r. o zmianie ustawy o samorządzie powiatowym (Dz. U. poz. 871), 
przeniesiono kompetencje uchwalania regulaminu organizacyjnego starostwa 

http://sejm.gov.pl/Sejm7.nsf/PrzebiegProc.xsp?nr=3250
http://isap.sejm.gov.pl/DetailsServlet?id=WDU20150000871
http://isap.sejm.gov.pl/DetailsServlet?id=WDU19980910578
http://dziennikustaw.gov.pl/DU/2015/871
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powiatowego z rady powiatu na zarząd powiatu, o czym jest mowa w nowo 
dodanym pkt 6 art. 32 ust. 2. Po wejściu w życie nowelizacji, w brzmieniu 
uchwalonym przez Sejm, konieczne jest uwzględnienie w podstawie 
prawnej nowego art. 32 ust. 2 pkt 6, jak wskazano w piśmiennictwie 
dotyczącym obowiązującego prawa.  
Radna powiedziała, że to wstyd dla Starostwa, które zatrudnia 3 czy 4 
prawników (może ciągle za mało?), a także osoby legitymujące się 
wykształceniem prawniczym, zatrudnione na różnych stanowiskach, dopuszcza 
się do rażących błędów z dziedziny prawa i wskazuje je radna - osoba, która nie 
ma prawniczego wykształcenia. 
Następna uwaga radnej dotyczyła wyjaśnienia pani sekretarz, że „nie ma 
obowiązku umieszczania uzasadnień w uchwałach Zarządu Powiatu, nie mniej 
jednak dobrą praktyką jest czynienie tego stąd nowa uchwała z dnia 8 lutego 
2017 r. zawiera takie uzasadnienie”. 
Radna zapytała, dlaczego nie zastosowano „dobrej praktyki” i nie sporządzono 
uzasadnienia do uchwały w sytuacji przywołanej przez radną istotnej zmiany 
prawa w ustawie o samorządzie powiatowym. Dlaczego nie sporządzono 
uzasadnienia, zawierającego informację, że zmiana regulaminu jest 
konsekwencją wykonania zaleceń pokontrolnych wojewody i NIK-u? 
W związku z wybiórczym stosowaniem tzw. „dobrej praktyki” radna poprosiła  
o odpowiedź, jakie są kryteria stosowania tej zasady. 
Na zakończenie radna Danuta Faryniarz stwierdziła, że pismo starosty 
(SP.0003.4.2017.ASB, z dnia 07 marca 2017 r., które otrzymała w odpowiedzi na 
zadane na sesji pytania), przygotowane przez panią sekretarz powiatu, jest 
aroganckie i niedbałe w treści, „pisane na kolanie” i bez przygotowania. 

18. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł zapytanie na jakim etapie znajduje się sprawa 
budowy ścieżki rowerowej na przejeździe kolejowym na ul. Nowogardzkiej.  

19. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o przedstawienie szacunkowych kosztów 
(wykupu gruntów itp. ) i skali problemu jeżeli chodzi o budowę chodników  
w miejscowości Rurzyca. 

20. Radna Izabela Żabicka wniosła o pilną interwencję w sprawie zarwanego 
przepustu w drodze powiatowej nr 0738Z Dębice-Bagna w miejscowości 
Dębice. Uszkodzony przepust zagraża bezpieczeństwu uczestników drogi.   






































